
Zápis ze zasedání ZO konaného dne 26.6.2024 od 18.00 hodin v kanceláři 

obecního úřadu 

 

Přítomni: MVDr. Jiří Vobr, Ing. Jiří Švarc, Jana Pirasová, Miroslava Hulíková, Ing. 

Hlivka -Pirasová, Ing. Hlivka Pirasová 

 

Hosté: OLH – Ing. Ficek, Luděk Zedník 

Omluveni:  Hejnová Alena, Jana Nováková 

Ověřovatelé zápisu:   Mgr. Hulíková, Ing. Hlivka Pirasová 

Zapisovatel: Jana Strouhová 

 

Starosta obce, pan Jiří Vobr, přivítal přítomné zastupitele, zkonstatoval, že je  

přítomno 5  členů   zastupitelstva obce a zastupitelstvo je tedy  

usnášeníschopné. Poté byl přečten návrh programu zasedání.   Hlasování: 5/0/0 

Kontrolou zápisu z minulého zasedání bylo zjištěno důsledné plnění usnesení 

zastupitelstva obce. 

 

Program zasedání:   

 
1. Rozpočtové opatření č. 4/2024 
2. Schůzka s OLH 
3. Záměr na pronájem nebytových prostor obecního úřadu 
4. Pošta, různé – povolenky na chytání ryb 
 
   
Usnesení č.5/2024: 

1. Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s rozpočtovým opatřením č. 4/2024, 

rozpočtová opatření byla řádně zveřejněna na www.ponedrazka.cz. 

Zastupitelstvo obce bere rozpočtová opatření na vědomí. 

 

2. Zasedání ZO navštívil nový odborný lesní hospodář a seznámil zastupitele 

se zahájením své práce v obecních lesích, byla podána žádost o dotace na 

http://www.ponedrazka.cz/


hospodaření , budou se osazovat nové oplocenky – začne se za veselskou 

cestou dodavatelsky – p. Chlupáč Třeboň. V lese je dřevo k nahodilé 

těžbě, zastupitelstvo se musí rozhodnout, zda se zpracuje pomocí 

samovýroby pro občany obce.  

 

Zastupitelky Pirasová a Hlivka Pirasová vyvolaly diskuzi o dlužných 

fakturách od Lesů Jedlička, na špatné hospodaření v lesích poukazovaly 

již osm let, v současné době Lesy Jedlička dluží obci 1100 000  Kč, rády by 

se dozvěděly řešení této situace, Jedlička v květnu splatil 200 000 se 

slibem úhrady zbytku dluhu. 

 

3. K 30.6.2024 ukončil pronájem LDL , obec zveřejňuje záměr na pronájem 

těchto nebytových prostor. 

 

4. Starosta seznámil zastupitele se zprávou Eko-komu o třídění odpadu, se 

zápisem z Valné hromady SORT. 

 

Povolenky na chytání v Obecním rybníčku – pro děti do 15ti let byly 

v letní sezóně v minulých letech poskytnuty povolenky za 100 Kč 

systémem chyť a pusť. Vzhledem k tomu, že tato pravidla nefungují, 

starosta navrhl v letošním roce povolenky nevydávat. 

P. Zedník se vyjádřil, že toto není pravda, děti si ryby domů neberou, bylo 

navrženo zvýšit poplatek za chytání na 200 Kč.  

Zastupitelstvo obce se usneslo, že poplatek za chytání se zvýší na 200 Kč,  

Podmínky pro chytání zůstávají chyť a pusť s tím, že jednoho kapra do 58 

cm týdně si můžou odnést domů a ostatní úlovky budou zapisovat do 

výkazu úlovků, který po skončení sezony vrátí na obecní úřad. 

Hlasování: 5/0/0 

 

Jana Pirasová upozornila na rozpadlou lávku přes Zlatou stoku, lávka 

bude opravena. 

 

 

 

Konec zasedání: 19.10 

 



Ověřovatelé zápisu: 

 

Mgr.Miroslava Hulíková     ………………………………….. 

 

Ing. Jana Hlivka Pirasová    ………………………………….. 

           

 

Zapsala Jana Strouhová    ………………………………….. 

 

           MVDr. Jiří Vobr, starosta obce   ………………………………….. 


